
 

 

Referat KS-møde, den 20.4. 2023 på Brøndbyvestervej 58 kl. 8-10.30 

Dato og tidspunkt Kl. 8-10.30                                                                                         

Mødefacilitator Anna 

Ordstyrer NC 

Referent Anna 

Kontaktperson Sarah 

Afbud Anders, Michele, Flet og Flemming 

Brød og kaffe Flet og Thomas 

 
 

PUNKT TID Orientering 
Drøftelse 
Beslutning 

MÅL REFERAT Kommunikation 
til medlemmer - 
ansvarlig: 
 
TR 
GLF info 
FU 

Morgenmad og løs snak 15 min.     

Godkendelse af referat 

Dagsorden KS 23.3. 2023 

1 min.   Godkendt  

Tema      

      

DLF/GLF-relevant      

https://docs.google.com/document/d/1sADeEmgoWmXhFirJb1zG-QJ75dqlCfJxJlVb24mKMVs/edit?usp=sharing


Skoleårets planlægning 
Kort orientering om SiG skoleplan 
og herefter tid til TR sparring lokale 
spørgsmål og håndtering ifm 
planlægningen af det kommende 
skoleår. 

FAQ+-
+Opgaveoversigten 

50 
9.05 

 

ODB At alle er afklaret med SiG 
skoleplanen og at TR tema  
får mulighed for at sparre 
om deres egne opgaver 

Møde med skoleledelse den 27.4. 
Et af indsatserne omhandler  praktikorganisering. 
 
SK:  
UV-timetallet 
Årgangsteamkoordinatorer - 6 møder året. mangler væsentlig og relevant 
dagsorden 
AKT og SSP - bruges mange flere timer end der er givet. 
Oplevelsen hos lærerne er at have alt for meget undervisning. 
Mange ønsker støttetimer - måske et symptom på, at 
konfrontationstimerne er svære.  
 
SØ:  
Meddelelsesbogen, hvor ender den, og er der ressourcer til det i 
skoleplanen? 
UU og klasselærerrollen - på mellemtrinnet (4. klasse - overgang), er det 
klubpædagogen der har UU, så klasselæreren bruger ofte sin dansklektion 
på alle de sociale dagsordener, der er i en klasse. 
Problem at pæd. fra klubben ikke kan være med i årgangsteam, så 
klasselærer skemabindes 1 lektion om måneden. 
 
VE: 
Årgangsteamkoordinator - kan man ikke nedlægge den opgave til fordel 
for noget, der giver mere mening? 
Små klasser, men vi render til utroligt mange netværksmøder og 
sparringsmøder. 

 

Ny praktikaftale 
Direktionen arbejder på at lande en 
aftale med KP om at gøre Glostrup 
til praktikkommune. 
Orientering og drøftelse af hvor vi 
står i den opgave og hvad der er af 
målsætninger og ressourcer i dette 
arbejde.  

25 
9.30 

ODB  
At få delt direktionens 
tilgang til samarbejdet med 
KP og få input fra alle 
matrikler på hvordan de 
stiller sig ift dette oplæg. 

  

OK24 
Torsdag d. 4. maj afholder vi 
medlemsarrangement, hvor vi skal 
give mulighed for  
medlemsinddragelse inden 
kravsopstillingen. 
Thomas og Anna gennemgår kort 
det materiale vi skal arbejde med 
og så skal have drejebog for 
arrangementet på plads. 
 

30 ODB Vi skal have fælles 
ejerskab til arrangementet. 
 
Tydeliggøre hvad der skal 
arbejdes med på dagen /d. 
4. maj. 
 
Afklaring: Hvor stiller vi os 
ift konkret forslag fra HV 
bagland 

Vi inviterer til Torsdagsbar, den 4.5. og sætter mulige overenskomstkrav til 
drøftelse i hyggeligt samvær. 
Mulige overenskomstkrav kunne ligge inden for emnerne: 
Løn, Nyuddannede, Livsfaser, Kompetenceudvikling. 
 
 

 

https://docs.google.com/document/d/1o9h8e1VaIBsEuUJly1H-W_weQ6YYDFeMGyXUYzOy0tQ/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1o9h8e1VaIBsEuUJly1H-W_weQ6YYDFeMGyXUYzOy0tQ/edit?usp=sharing


Orientering om forslag fra HV 
bagland 

Lokalaftale      

-       

Sagsbehandling 
Til dette punkt skal fremsendes 
ønske om at bruge en aktuel 
medlemssag til sparring og til at 
gøre os klogere. Den aktuelle sag 
kan udspringe af dialog på tværs 
eller komme fra FU. Der kan til evt. 
udtales ønske om at få en sag på til 
det kommende KS-møde 

     

      

Meddelelser      

SiG MED 
Orientering fra mødet 

20 O    

Det kommunale budget 2     

Kongres 23 
Forslag omkring eksterne honorarer 
i HST arbejde Målsætningsarbejde 
Ingen Kongresfest 

 O    

      

      

Meddelelser på lydfil fra Thomas      

      

      

      

Evt. + punkter til næste møde      



      

      

      

 

 

 

 

Punkter til dagsordenen: 

8-8.15: løs snak og morgenmad. 

 

Godkendelse af referat 

 

Relevant på skolerne fra facebook/andet kommunikationsforum: Oprette facebookgruppe/andet kommunikationsforum til KS, hvor TR kan stille 

lokale, relevante spørgsmål og få sparring - både af den brede kreds og fra FU. Fordelen er, at alle kan læse ind i det tema og være opdateret 

på samme tid. Dette kan resultere i, at temaet er relevant at tage op på KS-møde til yderligere drøftelse og udfoldelse med beslutning om 

handling. 

Punkter til dagsordenen:  

 

● Temadrøftelse om årets relevante udviklingstemaer/politiske temaer/GS-temaer: Inklusion, Co-teaching, meningsfulde teams, Mini-MUS 

hvert kvartal, indskrivningsmodellen osv. 

 

● DLF/GLF-relevant til udvikling: medlemskommunikation, GLF-arrangementer, “Faglig klub” eller lignende, udvikling af lærernes 

debatrum, lyttemøder osv. 

 

● Administration af Lokalaftale - teknisk aftalestyring: skemaer, opgaveoversigter, forberedelsespuljen ift. teamsamarbejde, håndtering af 

overarbejde, merarbejde, kompetenceudvikling osv. 

 

● Sagsbehandling - blive klogere på, hvordan vi gør: enkeltsager drøftes ikke som sådan, men enkeltsager kan danne eksempel for vores 

udvikling til bedre sagsbehandling; alle bliver klogere på det til næste gang. Ønske om punkt til sagsbehandling skal ske på evt. til et 

KS-møde til behandling på kommende møde eller minimum inden der sendes dagsorden ud (torsdagen inden KS-mødet).. 

 



● Meddelelser: både fysiske og som lydfiler med info på facebook/andet fællesrum fx.: politisk kontakt/indflydelse, MED-relevant, DLF-

info, Arbejdsmiljø, HV-info,  

 

Evt. 

 

Nyt fra skolerne afskaffes. 

 
 

 


